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										Olkusz: samorząd wsparł placówkę Grupy Nowy Szpital 

										
											Autor: 
											
												Dodano: 20.01.2017
											

										

										
											
	Urząd Miasta i Gminy Olkusz sfinansował zakup nowego sprzętu medycznego dla Nowego Szpitala w Olkuszu. Samorząd przekazał dotację w wysokości 50 tys. zł, dzięki której kupiono między innymi diatermię chirurgiczną, pompę infuzyjną czy dwa aparaty EKG.


	– Cieszymy się, że samorząd gminy Olkusz wsparł w ten sposób pacjentów naszego szpitala. Sprzęt będzie służył przez następne kilka lat i z całą pewnością przyczyni się do podwyższenia jakości leczenia – mówił dr Norbert Kubański, prezes Nowego Szpitala w Olkuszu.


	Największy zakup sfinansowany dzięki miejskiej dotacji to diatermia chirurgiczna czyli nóż elektryczny stosowany w chirurgii do cięcia za pomocą prądu o wysokiej częstotliwości. Może być wykorzystywana między innymi do usuwania zmian skórnych czy zmian nowotworowych. Jego zastosowanie ogranicza  utratę krwi przez pacjenta i skraca czas zabiegu co przekłada się na skrócenie czasu gojenia rany i rekonwalescencji.


	– Dzisiaj nie można sobie wyobrazić operacji bez takiego sprzętu. Jest on niezbędny, żeby przeprowadzać duże operacje onkologiczne. Dla mnie to niesamowity komfort pracy a dla pacjentek szybszy powrót do zdrowia – mówił podczas spotkania dr Jerzy Tylnicki, ordynator oddziału ginekologiczno-położniczego w Olkuszu.


	Zakupione z miejskiej dotacji aparaty EKG trafią do pracowni kardiologicznej a pompa infuzyjna na oddział chirurgiczny.

	– To bardzo ważne, żebyśmy razem z samorządem widzieli wspólny cel, jakim jest dobro pacjenta. Nasz szpital jakoś sobie radzi a dzięki takiej pomocy pacjent może dostać jeszcze więcej – powiedział  Marcin Szulwiński, prezes Grupy Nowy Szpital.


	Zgodnie z obowiązującą obecnie ustawą o działalności leczniczej, jednostki samorządu terytorialnego mogą udzielać dotacji podmiotom wykonującym działalność leczniczą między innymi na realizację zadań w zakresie polityki zdrowotnej, programów zdrowotnych, remontów, zakupu aparatury i sprzętu medycznego.


	Wprawdzie początkowo w ramach dotacji planowana była realizacja programu profilaktycznego, jednak z powodu wątpliwości prawnych i po uzgodnieniu z Regionalną Izbą Obrachunkową – samorząd miejski Olkusza, zdecydował się na udzielenie dotacji na zakup aparatury i sprzętu medycznego.


	Szpital w Olkuszu posiada 15 oddziałów (300 łóżek), 21 poradni specjalistycznych, 11 pracowni, prowadzi Szpitalny Oddział Ratunkowym, nocną i świąteczną pomoc lekarską, szkołę rodzenia a także ratownictwo medyczne.


	Każdego roku z usług szpitala korzysta średnio 191 tysięcy pacjentów. Od 2009 roku placówką zarządza Grupa Nowy Szpital, która prowadzi 11 placówek w województwach: lubuskim, kujawsko-pomorskim, małopolskim oraz warmińsko-mazurskim.
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										Nowa poradnia w szpitalu Vratislavia Medica 

										
											Autor: Medycyna Prywatna
											
												Dodano: 17.12.2021
											

										

										
											W szpitalu Vratislavia Medica we Wrocławiu powstała nowa poradnia, oferująca świadczenia w zakresie ginekologii. Od stycznia 2022 w placówce będą także wykonywane zabiegi ginekologiczne.

Świadczenia w zakresie ginekologii są komercyjne. Koszt konsultacji ginekologicznej wynosi 300 zł.

Wśród wykonywanych zabiegów będą między innymi takie jak histeroskopia, kolposkopia,  zabiegi dotyczące usunięcia endometriozy, zabiegi laparoskopowe diagnostyczne i lecznicze,  usuwanie torbieli i guzów jajników. Będą to również świadczenia komercyjne.

Czytaj także: Centrum Medyczne Damiana rozwija Centra Zdrowia Psychicznego>>>

Vratislavia Medica oferuje zabiegi w zakresie ortopedii, chirurgii ogólnej, chirurgii kręgosłupa, chirurgii naczyniowej, chirurgii endokrynologicznej, a także medycyny regeneracyjnej i przeciwstarzeniowej.

Prowadzi zespół poradni specjalistycznej, dział fizjoterapii oraz pracownie diagnostyczne.

Vratislavia Medica Szpital im. św. Jana Pawła II wcześniej funkcjonował jako Wrocławskie Centrum Medycyny Sportowej i Rehabilitacji. Od 2017 roku siedziba placówki mieści się w nowo wybudowanym obiekcie przy ulicy Lekarskiej 1. Przy ulicy Wiśniowej we Wrocławiu funkcjonuje Dolnośląskie Centrum Dziecięce.

Vratislavia Medica jest częścią Grupy Hasco, której prezesem jest dr Stanisław Han.
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										Grupa Lux Med partnerem panelu na Forum Ochrony Zdrowia w Krynicy 

										
											Autor: Medycyna Prywatna
											
												Dodano: 31.08.2019
											

										

										
											Podczas XXIX Forum Ekonomicznego w Krynicy-Zdroju Grupa Lux Med będzie partnerem panelu, który odbędzie się pod tytułem – Fundamenty nowego systemu ochrony zdrowia w Polsce – ewolucja czy rewolucja?

Panel, który odbędzie się 3 września o godzinie 11;55, będzie otwierał jubileuszowe X Forum Ochrony Zdrowia, stanowiące część Forum Ekonomicznego.

Celem panelu będzie dyskusja na temat fundamentów nowego polskiego systemu ochrony zdrowia i trudnych decyzji z nią związanych, które należy podjąć.

Udział w niej wezmą: dyrektor Europejskiego Centrum Strategii i Polityk w Ochronie Zdrowia – Maciej Bogucki, rzecznik Biura Praw Pacjenta – Bartłomiej Chmielowiec, dyrektor Centrum Medycznego Kształcenia Podyplomowego – Ryszard Gellert, prezes zarządu Supra Brokers S. A. – Rafał Holanowski, prezes Narodowego Funduszu Zdrowia – Adam Niedzielski, prezes zarządu Grupy Lux Med – Anna Rulkiewicz oraz Jakub Szulc, Ekspert EY.

Pomimo, że sektor zdrowia odgrywa w Polsce ważną rolę, nadal kojarzy się z wieloma niesprawnościami funkcjonowania. Brakuje zarówno właściwej organizacji i procesów oraz zasobów finansowych i ludzkich umożliwiających rozwój systemu ochrony zdrowia. Aby spełnić oczekiwania Polaków niezbędne są istotne, a być może rewolucyjne, zmiany w ochronie zdrowia.

Czytaj także: System nie może funkcjonować bez podmiotów niepublicznych>>>

Nikt już nie kwestionuje konieczności zwiększenia finansowania publicznego i organizacji finansowania prywatnego w celu zasilenia systemu ochrony zdrowia znacznie większymi środkami. Ustawowe zwiększenie finansowania ze środków publicznych jest zagwarantowane, teraz czas zająć się „ucywilizowaniem” środków wydawanych prywatnie.

Naturalnym rozwiązaniem jest wprowadzenie ubezpieczeń komplementarnych w znacznie szerszym zakresie. Aby to było możliwe niezbędne jest połączenie środków publicznych i prywatnych poprzez możliwość dopłat ubezpieczeniowych do systemu publicznego i zakończenie wieloletniej praktyki zmuszania Polaków do płacenia kilkukrotnie za to samo. Raz płacimy składkę zdrowotną, a potem na przykład kupujemy abonament prywatny lub płacimy „z kieszeni prywatnej” za niezbędne świadczenie zdrowotne.

Czytaj także: Pracodawcy Medycyny Prywatnej partnerem Forum Ekonomicznego w Krynicy>>>

Podobny chaos panuje po stronie świadczeniodawców. Na siłę staramy się dzielić świadczeniodawców na publicznych i prywatnych. Siła przyzwyczajenia z czasów słusznie minionych jest olbrzymia i całkowicie nieuzasadniona. W rzeczywistości powstały bardzo różnorodne i często mieszane formy właścicielskie podmiotów leczniczych. Oczywiste i racjonalne jest wybieranie świadczeniodawców, którzy są w stanie zaoferować najlepszą jakość w najniższej cenie, z zachowaniem konkurencyjności i ograniczeń antymonopolowych. Należy od nowa spojrzeć na organizację i kontraktowanie świadczeń w zakresie POZ, opieki specjalistycznej i świadczeń szpitalnych.

Nowością jest zburzenie podziału na świadczeniodawców publicznych i prywatnych, przy jednoczesnym usprawnianiu jakości w najlepszej cenie. O tych i innych fundamentach nowego systemu ochrony zdrowia rozmawiać będą eksperci na XXIX Forum Ekonomicznym, który postarają się odpowiedzieć na pytanie jak właściwie zorganizować nowe fundamenty systemu ochrony zdrowia oraz czy Polacy są gotowi na przełomowe zmiany.

XXIX Forum Ekonomiczne w Krynicy-Zdroju odbędzie się od 3 do 5 września 2019. Przedsięwzięcie jest organizowane przez Fundację Instytut Studiów Wschodnich, która  od początku swojego istnienia (1993) prowadzi działalność na rzecz współpracy pomiędzy państwami europejskimi, szczególnie Europy Środkowej i Wschodniej.

Forum Ekonomiczne w ciągu ponad 20 lat stało się ważnym i uznanym wydarzeniem w tej części Europy.
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										Podmioty lecznicze powinny mieć równy dostęp do programów unijnych 

										
											Autor: Medycyna Prywatna
											
												Dodano: 19.02.2014
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Andrzej Mądrala, Wiceprezydent Pracodawców Rzeczypospolitej Polskiej

Z zaniepokojeniem zapoznaliśmy się z prezentacjami umieszczonymi na stronie internetowej Ministerstwa Zdrowia, które przedstawiają ramy dla Programu Operacyjnego Infrastruktura i Środowisko oraz Regionalnych Programów Operacyjnych.

Środki unijne to ważny instrument wspierający unowocześnianie polskiej gospodarki, w tym także sektora opieki zdrowotnej. Podmioty lecznicze niezależnie od formy prawnej oraz struktury właścicielskiej winny posiadać równy dostęp do wsparcia z programów unijnych.

Tymczasem w dokumentach tych została przedstawiona definicja beneficjenta, która nie tylko w sposób nieuprawniony dyskryminuje prywatne podmioty lecznicze, ale także, w naszej opinii, jest niezgodna z unijnymi aktami prawnymi. Zdziwienie budzi także sposób konsultacji tych dokumentów – z informacji zwartych na stronie wynika, że zostały one ograniczone do dialogu z przedstawicielami urzędów wojewódzkich. To stoi w sprzeczności z przyjętymi normami jak i obowiązującymi przepisami prawa.

Departament Funduszy Europejskich Ministerstwa Zdrowia proponuje, aby beneficjentami środków unijnych na ponadregionalne inwestycje infrastrukturalne były „podmioty lecznicze (a także przedsiębiorcy powstali z ich przekształcenia) utworzone przez ministra lub centralny organ administracji rządowej, publiczną uczelnię medyczną lub publiczną uczelnię prowadzącą działalność dydaktyczną i badawczą w dziedzinie nauk medycznych, instytuty badawcze prowadzące badania naukowe i prace rozwojowe w dziedzinie nauk medycznych, uczestniczące w systemie ochrony zdrowia”. Analogiczną definicję zastosowano w przypadku wsparcia udzielanego w ramach regionalnych programów operacyjnych. Wyjątkiem są inwestycje obejmujących opiekę dla osób starszych, gdzie zaproponowano aby beneficjentami wsparcia regionalnego mogłyby być podmioty lecznicze niezależnie od organu założycielskiego.

Taka propozycja jest sprzeczna z definicją beneficjenta zwartą w art. 2 pkt. 10  Rozporządzenia Parlamentu Europejskiego i Rady (UE) NR 1303/2013  z 17 grudnia 2013 roku ustanawiającego wspólne przepisy dotyczące unijnych funduszy pomocowych. Ten dokument stanowi, że beneficjentem jest „podmiot publiczny lub prywatny (…)”. Warto także zwrócić uwagę, że analogiczną definicję zawiera projekt tzw. ustawy wdrożeniowej (projekt z 23 grudnia 2013 roku ustawy o zasadach realizacji programów operacyjnych polityki spójności finansowanych w perspektywie finansowej 2014 – 2012), która będzie określać najważniejsze zasady organizacji systemu wsparcia europejskiego na najbliższe 6 lat.

Chcielibyśmy także zwrócić uwagę na art. 26 ust 2 Ustawy z 6 grudnia 2006 roku o zasadach prowadzenia polityki rozwoju, z którego wynika, że instytucja zarządzająca powinna uwzględniać zasadę równego dostępu do pomocy wszystkich kategorii beneficjentów w ramach programu oraz zapewniać przejrzystość reguł stosowanych przy ocenie projektów.

W tej sprawie zwróciliśmy się do wiceministra zdrowia Sławomira Neumanna z prośbą o zmianę definicji beneficjenta zawartej  w dokumentach Ministerstwa Zdrowia określających ramy dla programów unijnych w perspektywie finansowej na lata 2014 – 2012, tak aby zapewniała ona równość dostępu do środków unijnych wszystkich podmiotów leczniczych. Mamy nadzieję także, że nowa propozycje zostanie poddana szerokim konsultacjom społecznym.
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										Środa Wlkp.: Medicus Bonus zbuduje nowy szpital 

										
											Autor: 
											
												Dodano: 15.04.2015
											

										

										
											
	[image: ] Właściciele szpitala Medicus Bonus ze Środy Wielkopolskiej planują utworzenie nowej placówki. W tym celu został zakupiono wolno stojący budynek w centrum Środy Wlkp. przy ulicy 20 Października. Jest to trzykondygnacyjny obiekt o powierzchni użytkowej 2200 mkw.


	Budynek jest obecnie w stanie surowym otwartym. Docelowo będzie to obiekt należący tylko do Medicus Bonus. Na parterze budynku będzie działać część ambulatoryjna oraz pracownia RTG i rezonansu magnetycznego. Cała druga i trzecia kondygnacja będzie przeznaczona na potrzeby szpitala, w którym będzie działać duży nowoczesny blok operacyjny z dwiema salami operacyjnymi pozwalającymi na poszerzenie zakresu operacji.


	Szpital będzie prowadził dwa oddziały: chirurgiczny oraz ortopedii i chirurgii urazowej. W ramach tych oddziałów będą również przeprowadzane operacja z zakresu chirurgii szczękowo-twarzowej, chirurgii onkologicznej i plastycznej oraz ginekologii. Inwestycja pozwoli na zwiększenie liczby łóżek szpitalnych.


	Otwarcie nowego obiektu i przeniesienie działalności z dotychczasowej lokalizacji jest planowane na pierwszą połowę roku 2016.


	Obecnie Medicus Bonus prowadzi  w Środzie Wlkp. placówkę, która jest zlokalizowana na II kondygnacji centrum handlowego Kupiec Średzki, przy ulicy Armii Poznań 3. Szpital oferuje konsultacje lekarzy specjalistów, zabiegi chirurgii jednego dnia oraz długoterminowej z zakresu chirurgii ogólnej, naczyniowej, onkologicznej, dziecięcej i szczękowo-twarzowej, ortopedii i traumatologii ruchu, endoprotezoplastyki stawów, otolaryngologii oraz ginekologii.


	Oprócz szpitala Medicus Bonus prowadzi przychodnie w Środzie Wlkp., Wągrowcu, Murowanej Goślinie oraz Opalenicy. Placówki Medicus Bonus oferują zarówno usługi komercyjne jak i finansowane przez NFZ. Kontrakt zawarty przez Medicus Bonus na rok 2015 ma wartość ponad 7 mln zł. Środki te finansują ambulatoryjna opiekę specjalistyczną, leczenie szpitalne (chirurgia ogólna, chirurgia szczękowo-twarzowa, ortopedia i traumatologia narządu ruchu, ginekologia oraz chirurgia onkologiczna), a także opiekę psychiatryczną i leczenie uzależnień. W ramach kontraktu z NFZ działają także poradnie podstawowej opieki zdrowotnej.


	Centrum Medyczne Medicus Bonus działa od 1993 roku, od roku 2000 – jako spółka sp. z o.o. Jej właścicielami są lekarze – Ryszard Stawicki oraz Krzysztof Galbas.
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										Puławy: testy na koronawirusa w CM Internus 

										
											Autor: Medycyna Prywatna
											
												Dodano: 7.06.2020
											

										

										
											Centrum Medyczne Internus z Puław rozszerzyło zakres oferowanych usług o testy wykrywające przeciwciała przeciwko koronawirusowi SARS Cov-2 IgG/IgM  (testy immunochromatograficzne).

Przeciwciała IgM są przeciwciałami „wczesnej fazy” infekcji, a ich obecność może świadczyć o aktywnym zakażeniu, jednak wynik dodatni  nie jest równoznaczny z rozpoznaniem zakażenia.

Przeciwciała IgG są przeciwciałami „późnej fazy” infekcji, wskazującymi na rozwinięcie humoralnej odpowiedzi immunologicznej i świadczą o przebytym kontakcie z wirusem SARS-CoV-2.

W listopadzie 2019 Internus otworzył Centralny Punkt Pobrań, który zlokalizowany jest w budynku HTM2, przy alei Fieldorfa „Nila” 16, gdzie działa jedna z przychodni Centrum.

Czytaj także: Diagnostyka: nowy program badań dla pracowników>>>

Internus prowadzi także punkt pobrań przy Alei Królewskiej, gdzie działa przychodnia zlokalizowana na terenie Instytutu Uprawy, Nawożenia i Gleboznawstwa w Puławach.

Internus prowadzi także w Puławach placówkę przy ulicy Wojska Polskiego 1/16.

Placówki Internus oferują usługi w zakresie podstawowej opieki zdrowotnej, konsultacje specjalistyczne, usługi stomatologiczne, rehabilitację, drobne zabiegi chirurgiczne, a także badania diagnostyczne. Usługi przychodni są zarówno komercyjne jak i finansowane z NFZ.

Internus działa od 1997 roku, od 2011 roku jako Centrum Medyczne Internus sp. z .o.o., którego zarząd tworzą Jolanta Flasińska i Barbara Zarychta.
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